

Mandarin

Welcome to Liverpool!

欢迎来到利物浦!



For many students, travelling to the UK to continue their studies is an exciting time, but it is also a process of transition and adaptation.

对于很多学生来说，前往英国继续学业是一个激动人心的时刻，但这也是一个过渡和适应的过程。

We know that during an outbreak, you may feel lonely, homesick, or not aware of what to do if you are sick.

我们知道，在疫情大流行期间，您也许会觉得孤独、想家或者不知道生病了该怎么办？

Don't worry, our Healthwatch Liverpool health guide provides you with solutions to all the key health problems you need while studying abroad.

不用担心，我们利物浦健康监察机构的这份健康指南为您提供了留学期间各种关键的健康问题解决方法。

Wish you all the best for starting your safe and rewarding learning journey in Liverpool.

祝福大家能在利物浦开启您即安全和又收获满满的学习之旅。

Cantonese

Welcome to Liverpool!

歡迎來到利物浦!



For many students, travelling to the UK to continue their studies is an exciting time, but it is also a process of transition and adaptation.

對於很多學生來說，前往英國繼續學業是一個激動人心的時刻，但這也是一個過渡和適應的過程。

We know that during an outbreak, you may feel lonely, homesick, or not aware of what to do if you are sick.

我們知道，在疫情大流行期間，您也許會覺得孤獨、想家或者不知道生病了該怎麼辦？

Don't worry, our Healthwatch Liverpool health guide provides you with solutions to all the key health problems you need while studying abroad.

不用擔心，我們利物浦健康監察機構的這份健康指南為您提供了留學期間各種關鍵的健康問題解決方法。

Wish you all the best for starting your safe and rewarding learning journey in Liverpool.

祝福大家能在利物浦開啟您即安全和又收獲滿滿的學習之旅。